



الشركة العربية الإسكندنافية للتأمين (ش.م.ع) - تكافل - اسكانا للتأمين
ARABIAN SCANDINAVIAN INSURANCE COMPANY (PLC) - TAKAFUL - ASCANA INSURANCE

Incorporated with limited liability by Amiri decree
A company subject to federal law no. (6) of year 2007 of Insurance
Authority and registered in the insurance companies register under No. (6)
on 15/12/1984 Paid Up Capital Dirhams One Hundred Fifty Four Million

تأسست بموجب مرسوم أميري بضممان محدود
شركة خاضعة لأحكام القانون الاتحادي رقم (٦) لسنة ٢٠٠٧ في شأن هيئة
التأمين وتنظيم أعماله، ومقيدة في سجل شركات التأمين تحت رقم (٦)
بتاريخ ١٥/١٢/١٩٨٤ م رأس المال المدفوع مائة وأربعة وخمسون مليون درهم

Date:23/02/2021

Mr. Hassan Abdul Rahman Al Serkal
Chief Executive Officer-Dubai Financial Market
Dubai – UAE

التاريخ:2021/02/23

سعادة / حسن عبد الرحمن السركال المحترم
الرئيس تنفيذي - سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة بعد،،،

**Subject: Notification for Board of Directors Meeting
of Arabian Scandinavian Ins. Co-(PLC)-Takaful**

**الموضوع : إخطار بموعد إجتماع مجلس إدارة الشركة العربية
الإسكندنافية للتأمين ش.م.ع - تكافل**

This is to inform you that the company's Board of Directors meeting is scheduled to be on 2/03/2021 Tuesday at 10:00 am at ASCANA Head Office in Dubai to discuss the following agenda:

نود إفادتكم بأنه قد تقرر عقد إجتماع مجلس إدارة الشركة يوم الثلاثاء الموافق 2021/03/2 في تمام الساعة العاشرة صباحاً في مقر الشركة الرئيسي ، وذلك لمناقشة جدول الأعمال التالي:

- 1- Discuss and approve the preliminary financial results for the fiscal year ended at 31st December 2020.
- 2- Determine the date of the Annual General Assembly Meeting.
- 3- Election of members of the Board of Directors to a new cycle.
- 4- Amend the Article of Association in accordance with the amended law No (26) of 2020.
- 5- To recommend the distribution of remuneration to the Board of Directors.
- 6- To recommend the distribution of cash dividend to the shareholders.
- 7- Any other topics that might arise for discussion.

- 1- النظر والمصادقة على النتائج المالية الأولية للعام المالي المنتهي تاريخ 31 ديسمبر 2020 .
- 2- تحديد موعد إجتماع الجمعية العمومية السنوية.
- 3- إنتخاب مجلس الإدارة لدورة جديدة.
- 4- تعديل النظام الأساسي وفقاً لما جاء بالقانون المعدل تحت رقم(26) لسنة 2020.
- 5- التوصية بمكافأة أعضاء مجلس الإدارة
- 6- التوصية بالنظر في مقترحات مجلس الإدارة بشأن توزيع أرباح نقدية من القيمة الاسمية للسهم.
- 7- ما يستجد من أعمال.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،

Khalid Ahmad Al Kazim
Chief Executive Officer



خالد أحمد الكاظم
الرئيس التنفيذي

Arabian Scandinavian Insurance Company-Takaful-Ascana Ins

الشركة العربية الإسكندنافية للتأمين ش.م.ع - تكافل - اسكانا للتأمين

Cc: Securities and Commodities Authority

نسخة إلى السادة هيئة الأوراق المالية والسلع